



ROMÂNIA
JUDEȚUL OLT
COMUNA MORUNGLAV
PRIMAR
Morunglav, str.Principala nrt.294
C.P. 237270, Olt
Tel. 0349-883207; Fax 0349-883203
www.primariamorunglav.ro

DISPOZITIE

Referitor la: Stabilirea veniturilor salariale lunare brute
pentru doamna Liu Elena -Lidia

Primarul comunei Morunglav ,județul Olt
Avand in vedere :

- Referatul nr. 2869 din 26.02.2025 întocmit de secretarul comunei privind stabilirea drepturilor salariale pentru personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului;
- Hotărârea Consiliului Local al Comunei Morunglav nr. 10 din 25.02.2025 privind Actualizarea salariilor de bază pentru funcțiile contractuale din cadrul aparatului primarului Comunei Morunglav cu salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată de 4050 lei,, iar prin art. 2 a fost împuternicit primarul să stabilească veniturile salariale lunare, care cuprind salariul de bază, indemnizațiile, sporurile, adaosurile, primele, premiile, precum și toate celelalte elemente ale sistemului de salarizare corespunzătoare fiecărei categorii de personal, precum și să actualizeze prin dispoziție valorile nominale ale salariilor de bază, ori de câte ori intervine, prin hotărâre a Guvernului, modificarea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată, pe baza coeficienților de salarizare prevăzuți în anexă la HCL;
- OUG nr. 115/2023 privind unele masuri fiscal-bugetare in domeniul cheltuielilor publice, pentru consolidarea fiscala, combaterea evaziunii fiscale, pentru modificarea si completarea unor acte normative, precum si pentru prorogarea unor termene: „... (2) Prin derogare de la prevederile art. 13 alin. (1) din Legea cadru nr. 153/2017, cu modificările și completările ulterioare, începând cu data de 1 ianuarie 2024, indemnizațiile lunare pentru funcțiile de demnitate publică locală și funcțiile asimilate acestora, prevăzute în anexa nr. IX litera C la Legea-cadru nr. 153/2017, cu modificările și completările ulterioare, se majorează cu 5% față de nivelul acordat pentru luna decembrie 2023.”
- prevederile art. 1 alin 4⁴ din Ordonanta de urgenta a Guvernului nr. 130/2021 privind unele masuri fiscal-bugetare, prorogarea unor termene, precum si pentru modificarea si completarea unor acte normative;
- Prevederile H.G. nr. 1506/2024 pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată;
- Prevederile art. I alin. 3 din OUG nr. 156 din 30 decembrie 2024 privind unele măsuri fiscal-bugetare în domeniul cheltuielilor publice pentru fundamentarea bugetului general consolidat pe anul 2025, pentru modificarea și completarea unor acte normative, precum și pentru prorogarea unor termene;
- prevederile art.1 alin.(1), art.17 alin.(3) lit.d) art. 268 alin. 1) lit. a) și c) din Legea nr.53/2003-Codul muncii, republicată, cu modificările și completările ulterioare;
- prevederile art. I alin. 5) ,art. 15 alin. 2) ,art. 121 alin. 1) și alin. 2) din Constituția României, republicată;
- prevederile art.11 alin. (3) și alin.(4), art.13, , art.21, art.25 alin.(1)-(2), art. 35, art.37, art.38 alin.(3) lit. e), art.39 și art.42 din Legea-cadru nr.153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice, cu modificările și completările ulterioare , Nomenclatorul funcțiilor necesare desfășurării activităților specifice fiecărei instituții sau autorități a administrației publice locale, precum și ierarhia funcțiilor prevăzute în anexa nr.VIII cap.II ,Subcapitolul 1 ,Secțiunea IV lit.b, nr. crt. 13, la legea-cadru;
- prevederile art. I alin. 5) ,art. 15 alin. 2) ,art. 121 alin. 1) și alin. 2) din Constituția României, republicată;

- prevederilor art. 84 ,art. 88 ,art. 95 alin.2) ,art. 96 ,art. 98,art. 105 alin. 1),art. 106 alin. 3) art. 154 alin 1-4) din ORDONANTA DE URGENTA nr. 57 din 05.07.2019 privind Codul administrativ,cu modificările și completările ulterioare;

În temeiul prevederilor art. 155 alin. 1 lit. c) coroborat cu alin. 4 lit. a) , art. 155 alin. 1 lit. d) coroborat cu alin. 5) lit. a),c) și e) , art. 196 alin. 1 lit. b) și art. 197, alin. 1 din ORDONANTA DE URGENTA nr. 57 din 05.07.2019 privind Codul administrativ,cu modificările și completările ulterioare;

Emite prezenta,

DISPOZIȚIE:

Art. 1 Începând cu data de 01.01.2024, venitul salarial lunar brut al doamnei Liu Elena – Lidia corespunzător funcției contractuale de de execuție - **GUARD , nivel studii medii , gradația 4** , în cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Morunglav,se stabileste în cuantum de **4920 lei**, după cum urmează :

Salariul de bază ,gradația 0 = 4050 lei (cf. HCL nr. 10/25.02.2025)
Spor de vechime gradația 3 = 870 lei (4050 lei x 7,5% x 5% x 5% x 2,5%)

Total venit salarial lunar = 4920 lei

Art.2. (1) Cu drept de contestație în 20 zile de la data primirii, la conducătorul instituției.

(2) În cazul în care sunteți nemulțumit de rezultatul contestației, în termen de 30 de zile de la luarea la cunostiintă vă puteți adresa Tribunalului Olt în condițiile Legii 554/2004 a Contenciosului Administrativ.

Art. 3. Prezenta dispozitie se va comunica potrivit prevederilor art. 243 alin. 1 lit. e) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ :

- persoanei nominalizate la art. 1 ;
- Compartimentelor din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Morunglav pentru aducere la îndeplinire;
- Institutiei Prefectului - Judetul Olt ;
- avizier local și site-ul primăriei www.primariamorunglav.ro

PRIMAR,
CĂRĂMIZARU NICOLAE



Contrasemnează pentru legalitate,
Secretar General ,Popa Marilena

Nr. 51 /28.02.2025

Redactat P.M. în 3 ex. originale ,din care :1 ex - persoanei nominalizate ,1 ex. -Arhiva ,1 ex. - Instituția Prefectului - Județul Olt .

Difuzat în copie : 1 ex.- Compartimentul contabilitate.

PROCEDURI ADMINISTRATIVE OBLIGATORII, ulterioare emiterii Dispoziției primarului nr.51 /28.02.2025

Nr. crt .	Operațiuni efectuate	Data	Semnătura persoanei responsabile să efectueze procedura
0	1	2	3
1	Semnarea dispoziției	28.02.2025	
2	Data până la care dispoziția trebuie comunicată prefectului, potrivit legii	14.03.2025	
3	Comunicarea către prefectul județului	14.03.2025	
4	Comunicarea către persoanele cărora li se adresează	28.02.2025	
5	Devine obligatorie și produce efecte juridice începând cu	01.01.2025	